
Protokoll Agilitysektionen 250408 
Närvarande: Elin Fahlander, Cecilia Ernvik, Paul Mäkinen, Alva Lidebjer 
 

Fixargrupp (Sandra, Alva, Ola, Sten, Lasse, Anton) 
Uteplan och träningshall (Cissi, Alice) 

Aktivitetsgrupp (Elin, Sofie, Paul, Mathilda) 

HINDERPARK/UTEPLANER/TRÄNINGSHALL 
PÅGÅENDE: Beställa nya plasthinder (beslut sep-24) Paul 
Hinder är beställda 
 
PÅGÅENDE: Reklamation A-hinder Paul 
Vi lägger en beställning när vi fått svar från Galican ang pris. 
 
PÅGÅENDE:Laga slalompinnar (Fredrik Rydén) - alternativt köpa nya Elin / Alva 
Kommer få slalomdelar på posten i veckan. Om det inte känns som en bra lösning kommer 
vi köpa nya slalompinnar helt. Vi ska titta på om det går att lösa med billigare el-rör som Ola 
tipsade om. 
 
PÅGÅENDE: Nya kilar till balansen 
Materialet vi haft till den gamla kilen är cellplast. Cissi kollar med Lars Peson om han kan 
fixa en kil. Hon kollar också med sin son Joel om han kan göra en skiss i CAD om han får 
måtten. I värsta fall testar vi oss fram. 
 
NY PUNKT:Gräsklipparschema Cissi 
Vår utvärdering från förra året när vi hade ett extremt flexibelt schema när man fick klippa 
vilken dag som man ville gör att vi nu är att vi vill ha en fast dag. Vi föreslår att planerna alltid 
klipps på torsdagar och att tydliga skyltar finns för att berätta att ALLT ska plockas bort på 
onsdagar (tränar man torsdag så plockar man undan efter sig). Vi tycker det känns rimligt att 
ha dessa dagar så det blir lättare att planera. 
 
NY PUNKT: Hinderflytt 

○ Inoff & officiell hinderflytt - event klart! 
○ Lista på vad vi tar ut och vad som ska bort från hallen nedan: 

 

Kvar i hallen Bära ut när som helst Bärs ut på officiella 
hinderflytten 

Rosa (tejpade) sandsäckar slalombågar slalom 

15 aluminiumhinder låga balansen alla plasthinder 

1 tunnel 4m blå tunnelsäckar däcket 



1 tunnel 5 eller 6 m nummerskyltar två 
uppsättningar 

muren till boden 

 Alla tunnlar från container 
och boden 

långhoppet till boden 

  alléslalom 
 

  Gungan från hallen 

  Balans höj och sänk 

  oxerbommar till boden 

  A-hinder från hallen 

  INTE BALANSEN SOM 
LIGGER I CONTAINERN! 

AKTIVITETER/KURSER/SAMTRÄNINGAR/TÄVLINGAR 
PÅGÅENDE: Kurs för Tobias 8/6 Cissi 
Senaste underlag skickat till utbildningsansvarig 7/4. Det går sakta framåt, kommer troligen 
vara klart i veckan. 
 
PÅGÅENDE: Agilitydygn april Elin 

Borttaget 
 
PÅGÅENDE: Titta på livesändningar SM, EO, WAO, USM, LLU, Junior-VM, VM Elin 

Vid kontakt med Agilityplay säger de att det går absolut att erbjuda sådana event för 
vår del, men att vi behöver kolla med dem gällande avtal inför varje gång. Därmed 
skulle vi behöva göra en översikt gällande alla mästerskap när de ligger i tid för att 
enkelt kunna planera inför detta. 

 
 
PÅGÅENDE:  Ungdomsträningar Alva, Alice 

● Utesäsong - vilket upplägg vill vi ha? 
Bana med handling och välja olika sekvenser eller sätta ihop skills.Kl 10-13 

● Besluta datum 
17/5, 14/6 (nån annan), 22/7, 27/9 
Vi behöver hjälp av övriga medlemmar för att arrangera detta. 
 

 
PÅGÅENDE: Östgötamästerskapet + KM 2025 Elin, Sofie 

○ Boka Larsa Paul 
○ 23-24/8 ELLER inomhus i Larsa 29/11 - Vi funderar på om vi vill ha det på 

hemmaplan eller i Larsa till nästa möte. 



○ Vi använder oss av Agida 
○ Excel-ark för att räkna ut vilka som blir vinnare i sammanlagda resultatet 
○ Domare: Tobias Digréus/Annika Mojanis/Åsa Wrede + inköpta banor från 

Amanda eller Sabina 
○ Sponsring: kolla med Söderköping hur de gjorde med sponsorer. Vi ber 

sponsorgruppen om ORDENTLIGA priser till ÖM + KM ex biabädd förra året 
○ Rosetter - östgötafärger blåklint/ljusgul 
○  

 
NY PUNKT: Veckans bana 
Vi kör inga veckans banor i sommar, utan satsar på spontana träningar där folk får info om 
när det byggs något och hoppas att folk kommer. 
 
NY PUNKT: KM blåbär på LHU Ansvarig 

● Datum: 30/10 
● Banor: Ida Cronebäck tillfrågas 
● Domare ? 
● Boka anicurahallen Elin 

 
NY PUNKT: SVERIGEHOPPET 

● Funktionärsschema Paul & Sofie - återkoppla inom en vecka 
● Tävlingsledare Paul & Sofie 
● Gå igenom uppgifter inför 

 
NY PUNKT: Nollklass 14/5 Elin, Alva 

● Checklista 
● Domare: Paul 

ÖVRIGT 
PÅGÅENDE: Anicura, prima dog och agria läggas in som spons i inbjudan och pm 
Mathilda 
 
PÅGÅENDE: Formulera förslag på underlag för beslut gällande träningstid som tack 
för sektionsarbete Cissi 

Cissi har underlaget klart, men undrar om det är värt att lägga krut på. Vi stryker 
punkten. 

 
NY PUNKT: Fler medlemmar i sektionen Cissi 
Vi har blivit färre medlemmar av olika anlednignar i gruppen och behöver fler igen. Vi 
behöver hjälpas åt mer alternativt hitta fler medlemmar. 
 
NY PUNKT: Utvärdering Nollklass mars Sofie, Paul, Alice, Agnes 
Mycket trevligt och effektivt arbete, tog inte så länge vi förväntade oss, men hade nog 
behövts fler funktionärer.  
 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1xsRB0ZcUVNgGwisai4_FvpguyZdkwjASBUsbimZh6WA/edit?usp=sharing


Återkoppling från styrelsen på tidigare punkter 
Följande punkter skickades in till styrelsen efter vårt förra möte: 
 
HINDERFLYTT 

Vi har lagt till tider i bokamera fram till 26/4. Det är ok att balansen är inne till 
hinderflytt. Datum och tider för de två hinderflytterna är kommunicerade till 
medlemmar. 
 

AGILITYDYGN 
Vi har inte fått någon återkoppling på detta, så vi räknar med att det är ok? Vi 
bordlägger frågan till senare på säsongen. Elin lägger in följande punkter att 
diskutera i vårt årshjul: 

○ Hur lång tid/vilka dagar önskar vi? Förslag fredagkvällar och att sedan låta 
banan stå under lördagen som sedan plockas bort på lördag kväll. 
Agilitydygnet ska inte vara helger då det är Sabinakurs framöver. 

○ Vilka månader? 
○ Olika nivåer på bana samt hopp/agilitybana 
○ Boka in i Bokamera Elin 

 
MEDLEMSENKÄT 

När medlemsenkäten skrivs vill vi ha med en fråga om det finns intresse av stående 
banor i alla sporter. 
 
Har inte fått återkoppling från styrelsen om att detta ska tas med som punkt, därför 
skickar vi det igen till styrelsen. 
 

DATUM FÖR ÖM 
23-24/8 ELLER inomhus i Larsa 29/11 
 
Vi har fått återkoppling om att vi själva får bestämma datum och plats för tävlingar. Vi 
kan vara i Larsa, men behöver göra en budget för tävlingen.  
 

UDM 
Kommer det bli av? 
 
Har inte fått tydlig återkoppling, men känslan är att det inte blir av. Vi tar beslut att 
inte delta i UDM-arrangemanget då vår förutsättning var att arrangera allt på en och 
samma gång. 
 

Blåbärs-KM & ev blåbärs-UDM 
Hemmaplan nån kväll under aug/sep 

  
Iom att UDM troligtvis inte kommer hållas behöver vi inte anpassa oss till några 
andra datum eller grenar gällande det. Vi tar ett beslut i punkten tidigare i protokollet. 

 
TÄVLINGAR NÄSTA ÅR & MOTIVATION 



Motivationen finns inte i sektionen att arrangera officiella tävlingar kommande år. Vi 
känner oss motarbetade och glöden finns inte där längre. Vi kommer troligen 
arrangera blåbärstävlingar och liknande kommande år, eventuellt hjälpa LBK 
arrangera istället.. Vi vill redan nu vara tydliga med att känslan är så här i sektionen 
och önskar förändring. Vi är flera som funderar på att lämna om det inte blir bättre. 
 
Har inte fått någon återkoppling alls från styrelsen. 
 

FAKTURABOKARE 
Vi önskar att de som har fasta tider och betalar med faktura varierar sina tider något 
istället för att det är fasta tider år efter år, speciellt under inomhusperioden. Även om 
det är dagtider finns det många som kan träna dessa tider, tex under lunch eller 
förmiddag. 
 
Har inte fått någon återkoppling alls från styrelsen. 

Rapport till styrelsen av nya punkter från detta 
möte 

● Vill ha svar på rapporter vi lämnar till styrelsen - upplever inte alls att det sker 
systematiskt just nu! 

● Vi behöver köpa nya slalompinnar. Vi kommer testa med elrör först, funkar det inte 
behöver vi köpa nya. 

●  Vi föreslår att planerna alltid klipps på torsdagar och att tydliga skyltar finns för att 
berätta att ALLT ska plockas bort på onsdagar (tränar man torsdag så plockar man 
undan efter sig). Vi vill ha detta inskrivet i kalendern på hemsidan. 

● Sponsring till Östgötamästerskapet: Vi ber sponsorgruppen om extra fina priser till 
ÖM! Ex hade Söderköping biabädd förra året - kolla med Söderköping hur de gjorde 
med sponsorer. 

● Vi kommer hålla KM blåbär den 30/10. 

Nästa möte 
 Datum och tid: 7/5 kl 19 
 Plats: Klubbstugan 
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